



News &
Announcements

**Transition of Yale Commercial to ASSA ABLOY
ACCENTRA**

ACCENTRA
ASSA ABLOY

March 26, 2024

To Our Valued Customer,

On June 20, 2023, ASSA ABLOY acquired the Home and Hardware Improvement (HHI) business from Spectrum Brands. This acquisition requires the Yale Commercial portfolio to be rebranded. As a result, we are excited to share that Yale Commercial is now being rebranded as ASSA ABLOY ACCENTRA™!

Despite the rebranding, the exceptional quality of the hardware remains unchanged. Product designs, part numbers, manufacturing facilities, and fulfillment operations all remain consistent. Additionally, the people, places, and support teams that you know and love will remain unchanged and continue to provide industry-leading agility and reliable lead times for seamless delivery without disruption.

As we continue our transition to ASSA ABLOY ACCENTRA™ please note the following important dates:

Beginning April 1, 2024 customer-facing platforms and documents will change to ASSA ABLOY ACCENTRA™

From now through May 19, 2024, Yale Commercial orders will continue to be processed as usual and product shipping will be branded Yale.

On May 20, 2024, all specifications, quotes, and orders will be delivered under the ASSA ABLOY ACCENTRA™ brand.

It is possible that if a partial order ships prior to May 19, 2024 and the remaining balance of the order ships after May 20, 2024, you could receive both Yale and ASSA ABLOY ACCENTRA™ branded product.

Thank you in advance for helping to make the transition to ASSA ABLOY ACCENTRA™ a success, and thank you for using ASSA ABLOY products on your project.

Your ASSA ABLOY Opening Solutions Team

Transition Yale Commercial à ASSA ABLOY ACCENTRA™

Le 26 mars 2024

À notre distinguée clientèle :

Le 20 juin 2023, ASSA ABLOY a fait l'acquisition des activités Home and Hardware Improvement ([HHI] quincaillerie et rénovation) de Spectrum Brands. Cette acquisition requiert le changement de marque du portefeuille Yale Commercial. C'est pourquoi nous sommes heureux de vous annoncer que Yale Commercial portera désormais le nom d'ASSA ABLOY ACCENTRA™ !

Malgré le changement de marque, la qualité exceptionnelle du matériel demeure inchangée. La conception des produits, les numéros de pièce, les installations de fabrication et les opérations de traitement des commandes demeurent constants. De plus, les personnes, les emplacements et les équipes de soutien que vous connaissez et appréciez resteront inchangés et continueront à offrir une flexibilité à la pointe de l'industrie et des délais fiables pour une livraison transparente sans interruption.

Alors que nous poursuivons notre transition vers ASSA ABLOY ACCENTRA™, veuillez noter les dates importantes suivantes :

À partir du 1er avril 2024, les plateformes et les documents destinés aux clients passeront à ASSA ABLOY ACCENTRA™.

D'ici au 19 mai 2024, les commandes Yale Commercial continueront d'être traitées comme à l'habitude et l'expédition des produits se fera sous la marque Yale.

Le 20 mai 2024, toutes les spécifications, soumissions et commandes seront livrées sous la marque ASSA ABLOY ACCENTRA™.

Si une commande partielle est expédiée avant le 19 mai 2024 et que le solde de la commande est expédié après le 20 mai 2024, il est possible que vous receviez à la fois un produit de marque Yale et un produit de marque ASSA ABLOY ACCENTRA™.

Nous vous remercions de votre contribution à la réussite de la transition vers ASSA ABLOY ACCENTRA™ et vous remercions d'utiliser les produits ASSA ABLOY pour votre projet.

Votre équipe ASSA ABLOY Opening Solutions
